
SCHRIFTELIJKE VRAGEN, ex artikel 41 Reglement van Orde 

 
 

Gericht aan 
 
 

Gedeputeerde Staten 

Inleidende toelichting 
(facultatief) 

Op 4 december verscheen in de media, waaronder Omrop 
Fryslân, berichtgeving over een mogelijke beursgang van 
Arriva. Het moederbedrijf Deutsche Bahn verwacht in mei 2020 
een deel van Arriva naar de beurs te brengen. In de jaren 
hierna moeten de andere aandelen verkocht worden. Deutsche 
Bahn wil van Arriva af omdat het spoorwegbedrijf geld nodig 
heeft voor investeringen. In een eerder stadium wilde het 
spoorbedrijf Arriva in zijn geheel verkopen. 
 

Vragen 
 
 

1. Op welke wijze bent u in gesprek (geweest) met Arriva over 
een mogelijke verkoop of beursgang? 

2. Wat zijn de uitkomsten van deze mogelijke gesprekken? 
3. Op welk moment ben u geïnformeerd over de voorgenomen 

beursgang? 
4. Welke risico’s zijn er voor de Provincie Fryslân bij een 

mogelijke beursgang ten aanzien van de huidige concessie 
trein en busvervoer in Fryslân? 

5. Welke risico’s zijn er voor de Provincie Fryslân bij het 
uitblijven van een verkoop of beursgang in de wetenschap 
dat het moederbedrijf Deutsche Bahn met ernstige tekorten 
kampt? 

6. Welke voordelen ziet u voor de Provincie Fryslân ten 
aanzien van een mogelijke beursgang van Arriva? 
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